
Zápisnica
napísaná na zasadnutí obecného zastupitóťstva v Slovenskej IJupČi, ktoré sa uskutoěnilo

27.3.2018

Prítomní: podl'a prezenčnej listiny:
Neprítomní: Jozef Stanko
Ospravedlnil sa:

1. otvorenie zasadnutia

Rokovanie obecného zastupiteťstva otvoril a viedol zástlpcastarostu Mgr. Michal HlaváČ,

2. Schválenie programu a návrhovej komisii

Mgr. Michal Hlaváč za členov návrhovej komisie odporučil zvoliť Mgr. Danie|Baláň,Ing,

trrtu:te.i Jakuš,I_uboš Bakaljar, overením Žápisnice odporučil zvoliť Mgr. Radoslava Solárika,

JozefaPolievku a písaním zápisnice porr"iil pru"ou.ríčk, ocÚ Líviu Gondovú,

Diskusia , 1 ,1
vrg.. vri.nal Hlaváč navrhol hlasovať za schválenie programu OZ,návrhovú komisiu

a overovateťov zápisnice.
O 16.05 prišiel: Ing. Marek Klinec
Hlasovanie za UZNESENIE č. 11/2018

Za: 7

Proti: 0
Nehlasoval: 1

3. Kontrola plnenia uznesení

Mgr. Hlaváč - uznesenia, ktoré boli na rokovaní OZ dňat3.2.20t8 a21.2.2018 boli sPlnené

okrem bodov pre starostu, to sa plní .
Diskusia
UZNESENIE č. 12 12018
Za:8
Proti:0
Zdržali sa;0

4.Zadaniepre vypracovanie Územného plánu zóny ,rZáhradná ulica Slovenská IJuPČa"

tvtgr. šišrová - bolo to prerokované na stavebnej komisii, členovia súhlasili, stanovisko z OU

Bairská Bystrica máme súhlasné a ostatné stanoviská boli zapracované a vYhodnotené,

Diskusia
Ing. Jakuš - prečo sa rieši aj táto lokalita?
Bikaljar . je to v plane. útoňou obce je pripraviť lokalitu, aby bolo umožnené obČanom stavať.

Šř-ffi; - vyply"a to z UpN zo závaznáj 8asti ale ťudia tam majízáujem o výstavbu. SÚ tam

všetky inziniérske siete uložené v ceste, je to najjednoduchšie riešenie potiahnuť

Mgr. Baláž _ ale siete si budú musieť potiahnuť sami, nie obec. Aby to bolo jasné.

nit<atlar _ naša úloha koněí prípravnými prácami a ostatné sí zabezPeéí investor.

Polievka - ako je tam s cestou?

Šišt<ove - ešte nie je celá vysporiadaná, pracuje sa na tom,

Mgr.Hlaváč navÁolhlasováť zaschválenie UZNESENIA č. 13 /2018



Za:8
Proti: 0
Zdržalisa:0

5. IJupčianske kovozávody s.r.o. Hronská 2631341976 13 Slovenská lJupČa - Žiadosť

o schválenie zmeny územného plánu s obstaraním ,rZmeny a doplnky č,4

k Územnému plánu obce Slovenská lJupča".
vtgr. Šišxová - jedná sa o osadu, kde je píla. Je to remeselník, ktorý sa chce presťahovať

z Ňámestia do tejto lokality. Zároveipožiada| aj o odkúpenie pozemku.

Bakaljar _ navrhli sme mu priestory, ktoré už boli vopred vymedzené, v priemyselnej zóne,

ale je io nerealizovateťné. Preto požiadal o priestclr, ktory nemá iné využitie. VŠetkY Práce
UPN, GP, preložka sietí, bude na jeho naklady.

JUDr. Falisová _ pripravila som návrh uznesenia, je málo pravdepodobné, Že bude

investovať do všetkého tohto, ak mu obec pozemok nepredá. Neviem vaŠe stanovisko,

celková výmery parcely je 3 500 m2, on má zátljem o cca 2 000 m2, s t'ým Že nemáme

dóvod zveiejRováť zámer,kým nie sú prijaté podnnienky az;meíLy doplnku UPN č. 4 . Preto

je uznesenie pripravené predbežne schváliť v budťtcnosti na prevod nehnuteťného majetku,

ál. l"r, za p.Ódpokladu, že by bola platná zmeía UPN Zmeny a doplnky č. 4. VtedY bY

sme zverejnitiiémer na predaj pozemku, musel by mať urobený GP, znalecký Posudok na

jeho nákddy, aby sme zverejnili podmienky na priamy predaj určenému záujemcovi. Je to

ien nejaký závázokzverejniť tento zámer na prevrrd, pokiať dójde k zmene UPN.
Bakaljar - už sme raz schvaťovali podobnú žiadosť.

JUDr. Falisová _ pred tým bola iná kultúra pozernku aterazkeď bude schválený UPN tak

pozemok bude mať inú hodnotu. Nemóže predpokladať, že cena bude taká ako sme uŽ

schvaťovali. Potom bude pozemok určený na zastavanie.
Polievka - on to berie tak, žeteraz je tam tak;ito pozemok.

Mgr. Baláž _ on si dá robiť na vlastné náklady dokumentáciu, zámer sa zverejní a niekto

ho predbehne.
Mgr. Solárik - nezdá sa mi to správne z hťadiska diskriminačného voČi ostatným

záňjemcom. My by sme týmto dokumentomzayiazďri poslancov, že pokiať on usPoriada

totalitu .r,. 

^yri" 
ÚpN, tak mu to predáme len jemu. Ako príde k tomu niekto druhý,

z občanov a na iné využitie a my sme pozemok sfúbili niekomu inému. A eŠte mu to
predáme drahšie
JUDr. Falisová - Vynaloží na to náklady, ale lacnejšie mu to nemáme ako predať.

Mgr. Solárik _ nemóžeme mu to predať teraz ako TTP a dá si to do poriadku?

JUDr. Falisová _ ale obec mu predá pozemky a on bude stavať?

Mgr. Solárik - keď má o pozemok záujem.
JUDr. Falisová _ musíme yysporiadať pozemky pod cestami, chodníkmi, tvrdíme Že

nemáme nič na zátmenu aže občanom nemáme čo ponúknuť,peniaze nekumulujeme na

vyplatenie ateraz niekomu predáme TTP len tak, že bude zmenený UPN? Ak vY

pióvezmete zodpovednosť, že teraz schválite cerru za predpokladu, že to zmení a móŽe sa

zverejniť zámei hneď a urobí sa zmluva o budíicej zmluve, kde sa určí predmet, cena,

termín uzavretia a ak nedójde k uzavretiu a odstúpi s a od zmluvy. To je vec

zastupiteťstva., ale ak to máme robiť postupom logickým, najprv zmeňme a Potom
predávajme. Je pravda, že kúpi níe za6 €, ale za20 € a ešte do toho investuje.

Mgr. sourik - návrh by bol prijateťný v tom prípade, keby sme financovali ZmenY

a doplnky UPN my a jemu by sa to premietlo dcr ceny.

JUDr. Falisová - podťa zákonao majetku obcí iLný postup nie je.

Mgr. Lamper _ Žajtra móže prísť niekto iný že chce tam, iný zase tam a my budeme

roÁirovať Žóny. Mame jasno v zónach, ideme r,ozširovať v priemyselnej zóne tam kde je.



Ďalšia vec, je tam cez 3 000 m2 , ideme mu dať z pozemku v rámci ďalšej parcely, ako
potom zhodnotíme tých 1000 m2? Nech to zoberie celé vytvorme tam ďalšie podmienky
pre podnikateťov.
Mgr. Solárik - je to taká malá priemyselná lokalita.
Bakaljar - je tam najstaršia priemyselnázóna,je tam píla. Tieto ěasti pozemku sú pre

nás nejakým spósobom nevyužiteťné, nanajvýš ho móžeme predať, siete tam nie sú, musí
si poriešiť. Nechceme jeho prevádzku v obci.
Mgr. Lamper - je tu aj Záhradná ulica, nie sme investor, aby sme to zhodnotili. Poďme

do toho, zhodnoťme parcely a predajme ich. Ide o zhodnotenie.
Mgr. Baláž - nemyslím si, že by tam mala byť nejaká veťká priemyselná zóna a teraz

ťahať tam niekoho. Toto mi tam ide, lebo je umelecký kováč, bola tam tehelňa. Veťké

sklady by som tam neťahal.
Mgr. Lamper - na vlastné náklady urobí všetko potrebné, prípojky + odkúpenie pozemku,
je si vedomý tej ceny?
Bakaljar - všade inde by si musel robiť prípojky
Mgr. Solárik _ dobre by bolo urobiť zmluvu o budúcej zmluve, urěiť tam podmienky
a potom mu to prejde do vlastníctva. Táto zmluva ho chráni, lebo cenu sme stanovili, keď

nebol UPN.
JUDr. Falisová - dnes dám spraviť znalecký posudok, TTP, bude cena centovázáležitosť,
on požiada o znenu UPN, vy to schválite, jeho náklady sú PD. Robotu na zhodnotenie
,fuzemiaurobí obecný urad. Na predaj nemóžeme mať zna\ecký posudok starší ako lzroka,
preto musí byt' platný ešte počas vypracovania UPN. Musí sa to sledovať ěasovo. Vie
o tom, že sa pozemok zhodnotí?
Ing. Klinec -lvádzato vo svojej žiadosti.
Mgr. Hlaváč - vezme na vedomie, lebo čo ak to nekúpi ani za 5 €. Navrhujem stanoviť

minim. cenu znalcom a dohodnúť sa za akí cenu to kúpi. Obec bude potrebovať financie
na odkupovanie pozemkov pod cesty,
JUDr. Falisová - musia sa kumulovať financie nir výkup pozemkov pod cesty.

Mgr. Hlaváč navrhol hlasovať za zmenu územného plánu s obstaraním a

,,Zmeny doplnky č.4 k ÚpN obce Slovenská l]upčď, na náklady žíadateía

UZNESENIE č. 14 l20l8
Za:8
Proti: 0
Zdržali sa 0

6. IJupča zmenu územného plánu s obstaraním ,rZmeny a doplnlry Č.4 k ÚPN obce
Slovenská lJupča" na náklady žiadatela

Mgr. Hlaváč - otváram diskusiu
Diskusia
JUDr. Falisová - vy by ste sa mohli dohodnúť na nejakej hornej hranici . Pri 6 € zamT je to
12 000 €.
Bakaljar - cena bez sietí zam2 je 20 €, Je to na podnikanie, keď si stanovíme hornú hranicu
10 €, nič tým neurobíme.
Mgr. Lamper - a potom to predá za Je to obecný majetok a nezbavujme sa ho len tak. Keby
sme tam vytvorili zónu tak by sme aj my z toho mali. Nestavajme sa k tomu |acne za 4 - 5 €.

Všade stojí 40 €.



JUDr. Falisová - vy mu poviete našu spodnú hranicu pre neho je to horná.
Mgr. Solárik - urobme to takto, navrhnime 10 € a uvidime jehoreakciu.
Mgr, HlaváČ navrhol hlasovat'predbežne schváliť predbežný zétmerpredať nehnutel ný majetok
PriamYm Predajom najmenej Za cenuvo výške všeobecnej hodnotý majetku stanovenej podťa
osobitného PredPisu, sa t'ýka Časti nehnuteťnosti vedenej na Okresnom úrade Banská Bystrica,
KatastrálnY odbor, zaPÍsanej na LV ě.2408,k.ú. Slovenská lJupča, obec Slovenská lJupča, ako
Parcela registra ,,C" Č. KN 2329 o celkovej výmere 3539 m2 - trv. trávne porasty, k.ú.
Slovenská IJuPČa, ktorá je vo výlučnom vlastníctve Obce Slovenská I]upča, a to v časti
o výmere cca 2000 m2 v súlade so situačným výkresom Ing. arch. Adama Hochmutha
zarchitektonickej Štúdie dielenských priestorov ,;LKZ", novonavrhnuté parcely 2329/1
ovýmere 1002m2 aparcely 232gl2ovýmere 998m2.

UZNESENIE č. 15 / 2018
Za:8
Proti:0
Zdržali sa 0

7. Správa o uskutočnených kontrolách
Ing, BlaŠkoviČová -zameralasom sa na kontrolu autoirevád zky avýberových konaní. Zistené
nedostatky sú popísané v správe .

Diskusia
PatráŠová - keďŽe starosta je práceneschopný požiadal ma o vysvetlenie, kontrola beží asi tak,
Že vYjadrenia sú vYŽiadané od starostu, alebo zamestnancov, ale konečnú správu starosta alebo
zamestnanci nemajÚ, neviem Čo P. kontrolórka zohťadní z našich vyjadreni. Vo vyjadre ní je, že
nebola vYkonaná PredbeŽná finančná kontrola, ktorá sa vykonava pri finančnýiň operaóiacrr.
Vo qýberových konaniach si myslíme že to nie sú úkony podliehajúce ťrnančnej kontrole, iba
ak zverejnenie inzerátu o výberovom konaní. Nie je to majetkový úkon.
Ing. BlaŠkoviČová - ide oúkon zverejnenia. Pani 

-Falisová 
predpoklad ám, ževypísala oznam

na vYhlásenie výberového konania, s ktoqým súvisia ďalšie utonY majetkového. charakteru.
JUDr. F'alisová - či je vyhlásenie verejnej súťaže právny úkon?
Ing. Blaškovičová - áno.
Gondová - to Čo sme zverejňovali, p kontrolórka povedal, že na druhej strane papiera mala byt,
pečiatka o tom, že to prešlo nejakou finančnou kontrolou.
JUDr. Falisová - vyhlásenie o zverejnení?
PatráŠová - Predb fin. kontrola sú príjmy, prťmy verejných prostriedkov, výdavky,
PoskYtovanie verejných prostriedkov, právne úkony a Žáror"ň ine pnivne úkony majetkovej
povahy.

{D". Falisová - tj. kúpna zmluva, ale vyhlásenie o qýberovom konaní?
Ing. BlaŠkoviČová - ide o právny úkon, z ktorého uypiYoui.i ďalšie majetkové veci., ( uzatv.
Pracovnej zmluvY, mzdY, odvody....). Vyhlásenie výberovéňo konania je právny úkon.
JUDr. Falisová - vYhlásenie výberové konania nie je právny ukon fin"aninej ťontroly.
Ing. Blaškovičová - je to právny úkon.
JUDr. Falisová - je to Právny Úkon ale nepodlieha finančnej kontrole. Vy vychád zate z toho,
že akýkoťvek?
Ing. Blaškovičová - áno.
JUDr. Falisová - to si musím prečítať výklad zákona,lebo mne tuvychádza,že sato vďahuje
iba k majetkovej podstate.
Ing. Blaškovičová - príjmy výdaje....
JUDr. Falisová - ale to by sme museli všetko robiť.



Ing- Blaškovičová - vyhlásenie výberového konaniaje právny úkon
Patrášová - ale nie majetkový úkon.
JUDr. Falisová - následne ažpracovnázmluva jeprávny úkon.
PatráŠová - autodoPrava v smernici sa hovorí o-ZiadiŇach na prepravu, kde zamestnanec
obce mÓŽu PouŽiť 9|užobné vozidlo po vypísani žiad:anky a jej schvalóní starostom obce, píše
sa, Že sme nedoloŽlli výkazy o spotrebe PHM, že by,u *átá vykonávat' evidencia ,poi..ty
PHM, Že ju nevedieme podťa smernice. Lenže.y podru smernice čl .7 ,výpočet spotreby pHM
sa vYkonáva v súlade s Priemernou spotrebou, kiorá je v technickom pr".rt -" a nevedie sa
PÍsomne. Smernica sa robila kvóli starému autu, kde bóla nadspotreba, aie nás nezavázuje, aby
sme viedli nejaký zošit.
Mgr. Baláž - som zato, aby sa spotreba sledovala.
Bakaljar - kaŽdé vozidlo musí mat'prevádzkový zošit vozidla, žiadarka jedoklad, kto použije
vozidlo, ale km sa píšu do knihy jrázd a v knihe 1,étzd sazapisuje spotreba.
PatráŠová - budeme to robiť elektronicky. Ďalej v smernici i", i"máme osobitne viest'
výdavkY o motorových vozidlách. Ja si to u.di.rn, osobitne zapíšem za každé vozidlo, ani
zvYŽiadaných dokladov, p. kontrolórka to odo mňa nežiadáta, takže neviem z čoho
konštatovala, že sato nevedie.
Ing. BlaŠkoviČová - obec má vo vlastníctve dve motorovévozidlá,sú referentskými vozidlami,
nemajú Pridelené vodiČa. Akékoťvek vozidlo, móže ísť na cestu na zákláde schválenej
ŽiadankY. Ja som nekontrolovala p. starostu, ale autíčko, ktoré použiva. Uviedla som, že zá
kontrolované obdobie prejazdil cez I0 000 km, nikde nie je uvedené, že bez schválených
Žiadaniek, ČiŽe ak ide o auto a je obstarané z verejných p.oit i"dkov, mali by sa dodržiavať
urČité Pravidlá, efektívneho hospodárenia a nevidí. próblé- keď štatut ér 

'požíva 
auto na

zéklade žiadaŇy, ktoru mu schváli zástupcastarostu.
PatráŠová - v smernici to tak nemáme uvedené. ŽiadaŇaiepre zamestnancov.
Mg.. Solárik - to znartená, že keď prejazdí za nejaké obdobie 10 000 km, nie je
zdokumentované účelom j azdy.
PatráŠová - je to v knihe jazd. Ale žiadaŇana Renault Fluence nie je, lebo by si musel sám
sebe PodPisovať. Smernica hovorí, že zalnestnanci si vypisujú žiadanku na jazdu,aby nechodili
bez vedomia starostu, ale kniha jázd sa vedie.
Ing. BlaŠkoviČová 

, 
ul. u knihe jénd je kde sa išlo, ale nie je účel jazdy. Je zrejmé, že nalazdil

cez l0 000 km, na Úseku Slovenská IJupča - Banská Bystrica, prípadne iné miesta, ale nie je
pr ellké";;ané za aký m účelom.
Mgr. Solárik - v knihe jazd máme cestu Slovenská I-upěa - Banská Bystrica, alebezúčelu,
Žiadne rokovanie. NapíŠem si rokovaní aj 20 anebuderrrtam. Niekde by malo by' podchytené
aké bolo rokovanie.
Bakaljar - 10 000 kllrt za 1,5 roka nie je veťa, neviem prečo sa tu o tom bavíme.
Mgr. Solárik - sedí palivo na km?
Ing. Blaškovičová - nerobí sa spotreba, tak to nevieme.
Mgr. BaláŽ - nemáš ju nikde zaevidovanú. Bločky dávame do výdavkovej skupiny a do
nákladov ide spotreba. Kto je zodpovedný zavozidlo, má exel . tabuťřu a tam si to vedie.
Bakaljar - neviem si predstavit', aby štatutrárovi podpisoval zástupcažiadanku na auto. Starosta
je volený orgán, nie je zamestnanec obce.
Polievka - ale bolo Ti pridelené vozidlo.
Bakaljar - na to je tu kniha jazd.
polievka - máme tu kontrolórku, ktorá dá nejaké odporučanie a poďme ho prijat'.
Bakaljar- terazto vyzeráako keby niekto čerpal pHM do svojhó auta.
polievka - ak chceme, aby sa právne veci dodržiavali tak to robme.
Bakaljar - je tu smernica, ja v živote neodsúhlasím, aby volenému štatutárovi zástupca
PodPisoval Žiadanku na auto. To ste kde videli. Riaditeťovi aby podpisoval zástup cažiadatiu?



Mgr, Solárik - ani Štatutár si nemóže robiť čo chce. Keby mal právo podpisovať žiadanky
$_P'j9" za zástuPcom, Že tu miim rokovanie v Banskej Bysirici, tat mi p"aprs žiadanku.Bakaljar - to nemyslíš vtťne toto.
Mgr, Solárik - keď Povie zástupcovi... na čo ideš do Banskej Bystrici? A on poviem len tak,
tak mu ju nepodpíše.
Mgr, HlaváČ - v smernici to tak nemáme a nič nrim nebráni aby sme to robili tak aby bolo
dobre. A musíme si aj veriť ako hovorí Lubo. Nemáme to v smernici, ale móžeme to dať.patrášová - kúpime program, aby to bolo v súlade so zákonom
polievka - kontrolórka je tu na to aby nás upozornila na nedostatky.
Ing, BlaŠkoviČová - kaŽdoPádne zaYzroka ňebol preukázaný riOel ani jed nej jazdy a prejazdilo
sacez 10 000 km.
Mgr. Solárik - je toto správne?
Bakaljar - Žiadarka toto nevyrieŠi, na žiadanku si napíše čokol,vek. predkladali sa nám
mesačné aktivity.
Mgr, Solárik- ako móŽeŠ veriť Človeku, ktorý Ti aj toto odmietol predložiť. Ako móžeš verit,
takému človeku, že chodí na účelné j azdy?
Bakalajr- teraz je argument, že nesedia km.
Ing, BlaŠkoviČová - kaŽdoPádne sa tankovalo do auta, ktoré nebolo na ceste, a čo sa týka
materiál. Výdavkov, Žiadala som si predložiť analyiku jednotlivých úětov a nie som si vedomá
že materiáI, a výdavky boli evidované analyticky, za jeánotlivé autá.
PatráŠová - nie sú evidované na analytických účtocň, ale v analytickej evidencii-
Ing. .Blaškovičová - akú máte analytickú evidenciu?
PatráŠová - ja mám výPis z ÚČtovníctva. Analytickú evidenciu ste si nepýali. Mám analytickú
evidenciu vedenú PÍsomne, móŽem Vám ju predložiť. Čo ste si žiadali to .o- Vám predložila.
Mgr. solárik - starosta nám posielal nejaký e mail, kde vysvetťoval
Mgr. Lamper - uvedené bolo, že bolo tankované, keď aúo nejazdilo?
Mgr. Baláž -nie je v knihe jázdzéunamže auto bolo na ceste.
Polievka - do bandasky sa tankovalo.
Ing. Blaškovičová - vybrala som len jeden
ktoré nebolo na ceste.
Bakaljar- stíva sa,Že si skorej natankujem aráno idem na sl. cestu. To sa bežne stáva, ale
spotreba by mala sedieť.
Mgr, LamPer - ale musí bý zaznantenaná aj cesta na tú ČS. Ide aj o zodpovednosť voči
tretím osobám, mÓŽe bYt'nehoda....Keby prišlo k nejakej udalosti tak to poist'ovňa neuzná.
Mgr. LamPer - najlepšie bude GPS, ktoré vyhoanoli pónyb auta a spracováv a jazdy.
Mgr, HlaváČ - robme to tak ako sa má, ak potrebné zmeniť ,...ni.u, tak ju zmeňme, aby
neboli Podozrenia. SÚ Prípady, keď večer natánkujem a riáno idem preě. Nedávajme priestoi,
aby vznikali podozrenia.
Mgr. Solárik - ale nie 6 x za sebou. V správe o riaditel'och škól, lvádzate že chýbaldoklad
o zdravotnej spósobilosti, starosta napísal, že doklad bol a všade je.
Ing, BlaŠkoviČová - PredloŽená bola dokumentácia ztrochvýbeřových konaní, v dvoch nebo1
doklad o zdravotnej spósobilosti, netýka sa to ZUš. Nakol'ko do výbárového konania móže bý
PriPustený uchádzaě, ktorý spíňa stanovené podmienky a tam je aj preukázani 

" ,ár,
sPÓsobilosti svýnimkou tohto dokladu..,Spýala som sa p. starostu) cez vy,jadrenia akým
sPÓsobom bola Preukánaná zdr. spósobilost'. V stanovenl3 l.tot. na predlúenie vyjadrení
odkomunikoval s prísl. riaditeťmi a oni mu ten doklad predložili. Neviem ei boli v sob. spisoch,
alebo niekde inde. Nemohla som tvrdiť, že včase ýberového konania oni nespln-ili zdr|.
spósobilosť.
Gondová - P. kontrolórka odo mňa ste žiadalacelú dokumentáciu, ktoru som Vám predložila,
keď ste skontrolova|i, požiadali ste o tieto doklady, tak som volalá p"m Štrr*ilovú lebo tam

Yzrok a bolo 6 pdpadov keď sa tankovalo do auta,



sÚ.ich osobné sPisY, v ktoých boli potvrdenia. Riaditelia užboli v pracovnoprávnom vďahu,zúČastnili sa nového výberového kónania, z toho dóvodu nepredkládali dokťad. Doklad mali,ale ho nepredložili, lebo im trval pracovnopr ávny vďah.
Ing, BlaŠkoviČová - overuje sa tó pri kažď9moóuorn výber. konaní ato že jeto v os, spise je
v Poriadku, ale Pri otváraní obálok tam doklad nebol, tak sa mal dožiadať, alebo v čase výb.
konania preukáaať že j_e zdr,. spósobilý. zmojej strany je to len odporučanie.Gondová tento doklad si predkladá, kéď sá-uzatvfua pracovnoprávny vďah so
zamestnávateťom.
Mgr, Solárik - vY twdíte, Že v zápisnici z otv. obálok nebol a starosta tvrdí, že bol.
Ing. Blaškovičová - v zápisnici nebolo uvedené nič o zdr. spósobilosti.
PatráŠová - bolo naPÍsané, že boli predložené všetky pótrebné doklady, neboli vypísané
menovite.
Ing, BlaŠkoviČová - z dokumentácie, ktoru som tam mala, móžem povedať, žetendoklad tam
nebol. P. starosta twdil, že boli zdravotne spósobilý.
Mgr, Solárik - niekto tu musí klamať a riadne, keď povie, že v spise to bolo a niekto poviem
že v zápisnici to nebolo.
Gondová - bolo to v osobnom spise.
Mgr, Solárik - Povedal Že vŠetky doklady sú v poriadku a nemenoval ich. Je to potrebné tam
vypísať.
Bakaljar - ten doklad existuje, nebol v dokladoch, čo predl ožili, ale bol v osobnom spise. Toje celý problém.
polievka 

- ja som bol na výberovom konaní na riaditeťku Mš tak to tam bolo.
Mgr, HlaváČ navrhol hlasovať za vzatie na vedomie spráw hlavnej kontrolórky obce
Slovenská lJupča o výsledku uskutočnených kontrol
UZNESENIE č. 16 l20t8
Za:7
Proti: 0
Zdržali sa:0

8. Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky obce k dodržaniu podmienok pre prijatie
návratných zdroj ov financovania

Ing. BlaŠkoviČová - obec mi preložila zmluvu o zmenke na 400 000 €, túto zmluw povťujem
za náurh. Pred Prijatím musí obec dodržať podmienky určené zákonom, móžem potvrdiť, že
PodmienkY stanovené zákonom budú pre pii3uti" úveru od SLSp a.s. vo v/ške 400 000 € za
účelom financovania výstavby športovej haly zš sama cambela dodržané.
Mgr. Hlaváč navrhol hlasovať za vzatiena vedomie stanovisko HK obce
UZNESENIE č. 17 12018
Za:7
Proti:0
Zdržal sa:0

9. Schválenie Úveru od SLSP a.§. vo výške 400 000 € na vybudovanie Regionálneho
florbalového ihriska

PatráŠová - Úver bol schválený v SLSP, musíte prijať uznesenie a pri 1. čerpaní ho doložiť
k uzatvoreniu zmluvy . Schválená je suma 400 00o € s lehotou spiatnosti lb rokov na
vYbudovanie Regionálneho florbalového ihriska, zabezpeěenie fórmou Blanco zmenky.
Dodávateťom je Multihaly SK s.r.o.
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Mgr. HlaváČ - nie som za dlhodobé zadlžovanie obce, ale takúto investíciu ako bude hala sme
tu už mali mať.

Mgr. HlaváČ navrhol hlasovať za schválenie a realizáciufinancovanej investičn ej akcie za
ÚČelom vYbudovania Regionálneho florbalového iluiska, za poskytnutie úveru od
Slovenskej sporitelhe a.s. obci Slovenská lJupča vo qýške 40ď00 i s lehotou splatnosti l0
rokov na vybudovanie Regionálneho florbalového ihriska, za poskytnutie zabézpečenia
formou Blanco zmenky aza výber dodávateťa Multihaly sI( s.r.o.

UZNESENIE č. 18 / 2018
Za:7
Proti: 0
Zdržal sa 0

9. Rekonštrukcia hasičskej zbrojnice v obci slovenská llupča
Mgr. HlaváČ - bolo vyhlásené 2. kolo na získanie dotácie na rekonštrukciu hasičskej zbrojnice.
Gránerová - eŠte teraz ěakétme na vyjadrenie Krajského pamiatkového uradu , :o ooó e 3"
dotácia, čo predstavuje37 Yo spoluúčasť obce.
Mgr. Solárik- hovoríš o 30 000 €?
PatráŠová - v akej výške je povinná spoluúčasť obce? Lebo 17 000 € nemáme v rozpočte.,
musí ísť zrezewného fondu.
Gondová - je to výzva,kde max. móže obec dostať 30 000 €, celkové naklady sú 47 000 €, tak
obec doplatí 17000€.

Mgr. HlaváČ - ak neprejde projekt, tak sme sfúbili p. Chriašteíovi, že za 17 000 € niečo
sPravíme. Nawhol hlasovat'za schválenie predloženia žiadosti o dotáciu za účelom realizácie
Projektu " RekonŠtrukcia a modernizácia hasičskej zbrojnice v obci Slovenská Iiupča ,,
realizovaného v rámci Yýzvy č. VII. Prezídia Hasičského azácluanrtého zboru 2017 zo
štátneho rozpočtu Ministerstva vnútra SR

B - zabezpeČenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci;

C- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo
v}ške 37 oÁ z celkových oprávnených výdavkov projektu

D - zabezpeČenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočfu obce

UZNESENIE č. 19 l20t7
Za:7
Proti:0
Zdržali sa:0

SprávaDHZ zarok20l7
Mgr. Hlaváč - beriem na vedomie spráw DHZ zarok2}I7
Diskusia
Mgr. HlaváČ navrhol hlasovať zavzatie na vedomie spráw o činnosti DHZ zarok21l7
UZNESENIE č. 20 12018
Za:7
Proti:0
Zdržali sa:0



10. Interpelácie poslancov
Polievka - zakúPia,sa Programy aby sa zosúladili, po obci sú označené cesty a či sa plánuje
rekonŠtrukcia a keď je tu p. Debnárová čo sa týka problému s neoprávneným vstupom do
systému. Išlo to aj na políciu a je podané trestné oznámenie?
JUDr. F'alisová - ja sa k tomu vyjadriť neviem, oslovila ma p. Ing. Debnárová ja som
neodPoruČiladávať trestné oznámenie a malo sa to riešiť v rámci úiadu, ál. 11u informovala že
to podala.
Ing. Debnárová - je to uzavrcté, dotyčné osoby čo s tým programom robili sa priznali, ja to
nemieni ďalej rozmazávať. Keď niekto vstupuje do cintorínskěno programu n"rri.rn p..jo ,u
niekto Ponáhťal Pokiať prídem z dovolenky, ale vstúpili do programu.- Polícia to pozudila, ja
som sPokojná, Potvrdili,,Že sato naozaj stalo, dotyčné osoby- salriznali, prečo to ja nepátrÁ,
ale jednoducho sa to stalo.
Mgr. Lamper - ako to vyhodnotila polícia?
Ing. Debnárová - Polícia to vyhodnotila ako trestný čin, sú tam nejaké informácie, prišlo
uznesenie sú tam niektoré informácie s ktorymi nesúhlasím, dala som viaceré podklady, ale
Polícia vŠetko neŠetrila. Programy nie kompaktibilné, neviem prečo nepočkali 2-_3 dnipotiur
prídem z dovolenky.
JUDr. Falisová - ja tu vidím problém v komunikácii na urade a nie v tom že sa pracovníčka
dostala do Programu, ona by sa tam mala dostať počas neprítomnosti kolegyni. Riešiť to v rámci
Úradu a nie Podávat' trestné oznátmenia. Mňa informovál a že nejaká 

"uúiuosoba 
vstúpila do

Programu. Ja som dostala informáciu, že tam bola aj cudzia oŠoba. Potrebujem. ,roq1 b"rp.
projekt, aké sú heslá a osoba ktorá poskyne heslá v nímci úradu.
Ing, Debnárová -kaŽdý deň vytlačím kolegyniam zoznamy kto má koťko zaplatit',povedali že
majú ťudia chaos, že nevedia či platili, alebo neplatili.
BaČová - chcem uviesť veci na pravú mieru. [4. marca som bola predvolaná na políciu, kde
som vŠetko Povedala abolo to hlavne na záMade neustálych sťažností od otčanov. Zo
z_oznamov nebolo jasné Či majú zaplatené, či nemajú zaplatené, koťko majú platiť. Vždy keď
ťudia Prídu, ako nahodím daň, smeti, psa stočné, cintorín poznačím do zoznamu, Ludia mali
zle zmluvY, ÚPlný chaos. 25. októbra tu bola naša kolegyna J.Lakomčíková,ktorá stým
Programom robila. Bola Platiť za dcérudruhú splátku, z reč do reči sme začalitému o cintoríne,
PriŠla kolegYňa Badániková ona s programomiobila, povedala žemámeno a heslo, chceli sme
do toho nazrieť- Jarka stála obďaleČ nemala ani okuliare nemohla vidieť osobné údaje, vstúpili
sme do toho Pozreli Pár zostáv. Zistili sme, že v zoznalnoch sú mínusové položky. Volala sóm
aj s P. Halandom, Čo program sprawje, povedal mi že, nie je to dobre nďroa*e. Ako jej to
mohlo sedieť s ekonómkou? Neverim, že to dá niekedy do ioriadku. Vyprosím si, aby mra
niekto vláČil Po Polícii, ale vŠetko dávam za chybu staiostovi, lebo toto mal už dávno riešiť.
Hovorili sme mu to nie raz, roky ho upozorňujeme, v cintoríne je chaos. Elenka si na pN a si
tukaždý deň, neviem akú máš vážnuchorobu. Toto už mal riešiť starosta.
Mgr. LamPer - tieto veci móžu fungovať celkom ináč. 3 mesiace hovoríme o tom, že ideme
zjednotiť Program, je to Úloha starostu. Nie je to normálne, aby si každý išiel za svojim
Programátorom a rieŠil si svoj program. Ak niekto zaplatí za hrobové m-iesto, musí sa to
zobraziť v ekonomike. starosta musí rokovať.
Mgr. BaláŽ - koťko je hrobov? 1000? Čo to je . Je to jedna tabuťka. o čom sa tu bavíme.
Bakaljar- evidencia musí bý v poriadku.
Ing. Debnárová - v programe pozerali a boli tarnlrymazané položky,
Mgr. Baláž - zamestnankyňa odíde a vy si nezmeníte heslo?
Oravcová - v t.2016 som naschválnezaplati.la za hrobové miesto, že v roku 2017 budem mať
nedoplatok, ale ten tam nebol.
Ing. Debnárová - zoberte si záznamy mojej predchodkyne, ktorá neoprávnene vyberala



poplatky za urnové miesta.
Mgr, HlaváČ - tu to nevYrieŠime, musí byt' jednotný program. Chcete to takto? Keď to starosta
nedorieŠi bude to naŠa chYba. Na každom zastupii.r.t* nás budete informovať, čo sa stalo
v tejto veci a ktoré firmy ste oslovili.
Bakaljar - kto dá do kopy cintorín?
Ing. BlaŠkoviČová - obec nevie, koťko financií má vybrať na poplatkoch a čo sa týka réžie
PrevádzkY Pohrebiska. Sumy sú stále v SK, nechodia výzvy ťuďómkol'ko majú platiř.
Polievka - všimol som si, že sú oznaéené cesty.
Gránerová - mám jednu cenovú ponuku na vysprávky a čakrám ešte na ďalšie ponuky.
Bakaljar - chcem vás informovať, že na stavebnej komisii sme mali p. Dianišku. Jedná sa
o lokalitu Pod hradom, žiada pomoc od obce, abý to obec odkúpilá 50 % pozemku pod
chodník. Na chodník zostal 4,5 m pás, cezktoý budú vedené inž. sňte, nepovedal 6m že už
má cestu vYPustenÚ, na ktoru nérnkaždý majiteť dával za I€ do vlastníctvi. Záver je asi taký,
Že urobíme ÚPraw, vypustíme zelené pásy, ostane 3 m chodník a zoberie to na sebá a nebuáe
sa nič kupovať od neho.
oravcová - ja viem o 2,5 m a už som objednala vypracovanie GP.
JUDr. Falisová - keď vykupujeme pod siete, mali Úy s-" vykupovať aj ochranné pásmo.
Mgr. HlaváČ - máme zmluvy aj na telefony s T COM t<tore Uý .u.oňli prehodnotiť. Máme
veťa faktúr. Nech je jedna zbemá faktura a nepodpisovať na velia rokov stačí na rok .

Gránerová - T COM nám ide robiť novú ponuku a čísel je preto veťa, lebo to sú aj karty na
zabezpečovačku ČOV.
JUDr. Falisová - máme zálkono verejnom obstarávaní, tak aby sme nerobili niečo, čo nemáme.
Mgr. HlaváČ - doporuěujeme riešiť stav evidencie cintorína a odstrániť nedostatky v evidencii
PoPlatkov za hrobové miesta v cintoríne v Slovenskej IJupči, vrátane doplnenia chýbajúcich
dokladov, všetko do 30.6.2018.
Ing. Debnárová - niekto sa nerozumie do toho. Niekto mázaplatit' 16,60 €, príde niekto z BA
Povie, Že nebude platiť každý rok 1,66 za ídržbu, ale Žaplatí všetko naraz) všetko je
zaevidované, nedoplatok 16,60lebo už je predplatená služba. to je, čo videli mínus.

Mgr. Hlaváč navrhol hlasovať za riešenie stavu evidencie cintorína aza odstránenie
nedostatkov v evidencii poplatkoy zahrobové miesta v cintoríne v Slovenskej IJupči, vrátane
doPlnenia chýbajúcich dokladov, všetko do 30.6.20l8 aza vzatie na vedomie interpelácie
poslancov

UZNESENIE č. 2112018
Za:8
Proti: 0
Zdržali sa:0

13, Záver //.ká
Ing. Miroslav Macák

starosta obce

O*-l ,lvf
'-Ťverovateť I
Mgr. Radoslav Solárik
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Jozef polievka


